
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 19. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 529
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ved fastsættelsen af hastigheds-
grænser gennem Silkeborg er set bort fra Vejdirektoratets egen rapport fra
2000, hvor konklusionen er, at sænkning af hastigheden ind gennem byer vi-
ser sig gavnlig ift. beboernes oplevelse af støj.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Thomas
Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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